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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:342 Sänkta antagningskrav till polisutbildningen 

I somras beslutade regeringen att uppdra till polisen att återkomma med förslag 
på hur platserna ska kunna fyllas vid de befintliga lärosäten som i dag bedriver 
polisprogrammet. Parallellt med de 400 tomma platserna sker stora avhopp från 
polisyrket; hittills i år har nästan 900 poliser slutat. Detta är mycket 
bekymmersamt och något Liberalerna uppmärksammat i snart två år. 

Polisen har tidigare sänkt kraven för att antas till polisutbildningen genom att 
begåvningskraven sänktes. Man har också gjort ett antal ändringar, varav vissa 
är motiverade men har mer fokus på det administrativa.

Trots detta står alltför många stolar tomma. Regeringens uppdrag till polisen 
har nu resulterat i ett nytt pm med en lista på åtgärder för att ändra 
antagningsprocessen. Några av förslagen är direkt av den karaktären att de 
innebär sänkta krav vid antagningen, att oberoende av om man klarar momentet 
får man fortsätta. 

Polisutbildningen är en attraktiv utbildning med nuvarande upplägg. Tusentals 
söker de platser som finns. Lösningen är inte sänkta krav och en urholkning av 
polisyrkets kvalitet.  

Mot bakgrund av polisens återrapporterade förslag, beställda av regeringen, vill 
jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan Johansson:

 

Vilka av dessa förslag kommer ministern och regeringen att gå vidare med, och 
kommer ministern och regeringen att ytterligare sänka kraven för att bli polis?

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-28
Besvaras senast
2017-12-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


